
Hoolekogu koosolek

Toimumise aeg: 27.08.2018 kell 18:00 kuni 19:00 

Koosoleku juhataja: Kaur Lohk

Osalesid: Peeter Kalmet, Pille Maasik, Alo Johandi, Kalev Pihl, Marje Kaselaid, Eero Alamaa

Külalisena kutsustud: Taavi Vilba

Koosoleku päevakord.

1. Üldtööplaani tutvustus 

Otsus: Tutvustatud kava algavaks õppeaastaks heaks kiidetud

2. Olukord õpetajate värbamisel ja meeskonna komplekteerimisel.

Otsus: 

Teadmiseks võetud, et puudu on inglise keele õpetaja 30 tundi, matemaa ka õpetaja 5 tundi
ja klassiõpetaja 4. klassile lisakomplek  loomiseks.

3. Seis moodulitega, staadion, opiq keskkond.

Otsus: 

Võe  teadmiseks, et moodulite tarne on hilinenud ja kuni kuu aega on neli klassikomplek  
aju stes ruumides. Kooli direktor saadab Stuudiumi vahendusel olukorra selgituse enne 
kooliaasta algust.

Teadmiseks võetud, et staadioni kunstmuru kate vahetub alles 18. septembriks.

Teadmisteks võetud, et opiq keskkonnale läheb üle 7. klass. Kooli meeskonnalt paluda teha 
projek le lähteülesanne ja anda regulaarset tagasisidet projek  kulgemisest hoolekogule.  

4. Klasside õpilaste arvu piirnormi suurendamine

Otsus: 

Suurendada II kooliastme klassikomplek  piirnormi 26 õpilaseni

5. Seis arengukavaga

Otsus:

Arengukava uuendus teha 2018. aasta lõpuks.

6. Õpilaspile d

Otsus:



Valla volikogu esindaja edastab hankija poolse nägemuse andmete töötlemisest hoolekogule
e-amailiga. 


